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Bestuursvergadering Probus Rond de Venen d.d. 27-02-2024 
 

Aanwezig: 

Klaas Norel (voorzitter) 

Piet Voorwinden (vice voorzitter) 

Robert Hesselman (secretaris) 

Henk van Lonkhuyzen (adjunct secretaris) 

Herman Arends (penningmeester) 

Jan van Schie (adjunct penningmeester) 

Ton Liefaard (voorzitter evenementencommissie) 

 

 

Het nieuw aangetreden bestuur van Probus Rond de Venen kwam op 27 februari 2024 samen ten 

huize van Klaas Norel. De nieuwe voorzitter heette iedereen hartelijk welkom en sprak zijn 

bewondering uit over het feit dat iedereen op zo korte termijn beschikbaar was. Klaas gaf aan dat hij 

vandaag allereerst zijn mede bestuursleden vandaag wat beter wilde leren kennen. Verder wilde hij 

de gang van zaken tijdens een typische bijeenkomst doornemen, de actie punten uit de Algemene 

Leden Vergadering (ALV) van donderdag 25 januari 2024 bespreken en de ledenvergadering van 7 

maart 2024 voorbereiden. Volgende punten kwamen aan de orde: 

 

1) Kostenoverschrijding nieuwjaarsdiner 

Op 7 februari 2024 heeft Henk van Lonkhuyzen namens het bestuur naar alle leden een email 

verspreid met de verklaring van de kosten overschrijding van het nieuwjaarsdiner. Herman Arends 

licht ter vergadering nogmaals uit dat de overschrijding geheel is te wijten is aan het inhuren van de 

zangeres. Met de gevraagde bijbetaling van €10,00 per persoon is er nu een positief saldo van €68,00 

ontstaan. Ton Liefaard heeft de indruk dat Rob Blans onterechte kritiek (over te veel en te dure drank 

en onjuist budgetteren) over zich heen heeft gekregen. De voorzitter zal in de komende bijeenkomst 

hier aandacht aan besteden. 

 

2) Begroting 2024 

De begroting is aangepast aan de bijbetalingen van het nieuwjaarsdiner en verspreid naar de leden. 

De begroting wordt in de komende bijeenkomst voor akkoord aan de leden voorgelegd. 

Herman zal de leden vragen om de contributie 2024 van €50,00 over te maken. 

 

3) Agenda bijeenkomst 

Voor het huishoudelijk gedeelte van een gewone bijeenkomst (de ALV uitgezonderd) wordt geen 

agenda gemaakt c.q. van tevoren verspreid. De voorzitter van de evenementencommissie stuurt de 

uitnodiging voor bijeenkomsten (incl. naam van spreker en samenvatting van lezing) naar alle leden. 

Hij is ook de contactpersoon naar de spreker. 

De voorzitter overhandigt na afloop van de lezing een fles wijn aan de spreker. De voorzitter beheert 

de wijnvoorraad. Deze ligt momenteel nog bij Pieter. Klaas gaat de voorraad ophalen. 

 

4) Tweede drankje 

Leden die iets willen vieren melden dat aan de voorzitter en de penningmeester. De komende 

bijeenkomst vieren Kees Hogendoorn en Gerrit van der Helm dat zij jarig zijn geweest. Klaas heeft 

aan Kees en Gerrit voorgesteld dat de één op appeltaart trakteert en de ander het 2e drankje 

aanbiedt. Zij vonden dat een goed idee en hebben daar volmondig mee ingestemd, mits het bestuur 

dat regelt met SeT. Herman regelt het uitserveren met de keuken van SeT.  
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5) Nieuwe leden 

In de komende vergadering worden Hans Outshoorn en Tom Hannes als nieuwe leden geïnstalleerd. 

Zij krijgen door Klaas de Probus versierselen opgespeld. Aanwezige leden worden vriendelijk verzocht 

om tijdens de bijeenkomst een colbert met hun Probus speldje te dragen! Henk van Lonkhuyzen 

zorgt voor de speldjes. Klaas belt de aspirant leden van te voren. Aan de nieuwe leden zal worden 

gevraagd om een CV aan te leveren. De adjunct secretaris zal hen een template toesturen. 

 

In de ALV van 2023 is vastgelegd dat wij in ons club geen dames willen opnemen. We spreken af dit 

nu niet opnieuw aan de orde te stellen.  

 

Henk van Lonkhuyzen heeft op de ALV van 25 januari 2024 een mogelijk nieuw lid genoemd, te 

weten Wim Schipper, een anorganisch chemicus die heeft gewerkt bij het douane laboratorium in 

Amsterdam, en momenteel nog (in deeltijd) als zzp-er werkt voor de Europese Commissie in Brussel. 

Er ontstaat in de ALV wat commotie over de leeftijd van Wim (72 jaar) die als toetredend te hoog zou 

zijn. Hierbij dient te worden opgemerkt dat zowel in ons Statuut als in ons Huishoudelijk Reglement 

niets staat over de beoogde leeftijd van nieuwe leden. In het verleden is wel gezegd dat nieuwe 

leden met pensioen of bijna met pensioen zouden moeten zijn. Pensioen leeftijden zijn de laatste 

jaren echter gestegen en door demografische ontwikkelingen is het oude 65 nu het nieuwe 75. 

Na ampele overwegingen is het nieuwe bestuur van mening dat de leeftijdsgrens voor toetreding tot 

onze Probus club naar 75 jaar kan worden opgetrokken. Het bestuur zal in de komende bijeenkomst 

dit voorstel aan de leden voorleggen. Indien akkoord zullen Klaas en Henk Wim gaan bezoeken. 

 

PS: Ondergetekende heeft na de vergadering in de ledenberichten van de afgelopen 7 jaar (2017 tot 

heden) gezocht naar opmerkingen over het gewenste ledental en de leeftijd van nieuwe leden. 

Relevante stukken tekst uit oude ledenberichten staan vermeld in bijlage 1. 

 

6) Ledenlijst 

Henk van Lonkhuyzen zal de contactgegevens van de nieuwe leden opvragen en de ledenlijst daarna 

bijwerken. De ledenlijst is op de website van Probus Rond de Venen beschikbaar, en kan indien 

gewenst gedownload en/of geprint worden. 

 

7) Excursies 

Het bezoek aan de opera La Traviata op donderdag 15 februari 2024, zowel het gedeelte voor als 

achter de schermen, was een groot succes. Het laatst overgebleven kaartje heeft Ton gelukkig nog 

via een uitruilplatform kunnen verkopen, zodat onze penningmeester ook weer blij is. 

Complimenten aan de evenementencommissie voor de organisatie! 

 

Het bestuur is van mening dat er minstens 1x per jaar een excursie moet plaatsvinden. Leden die niet 

kunnen of willen meegaan missen dan voor langere tijd bijeenkomsten. Wellicht kunnen we voor hen 

op dezelfde dag een informeel samenzijn organiseren (bv. met vertoning van een film?). Een 

alternatief is het organiseren van een excursie op een andere (donder)dag. 

Als zich een goed idee voor een 2de excursie binnen een jaar voordoet staat het bestuur daar niet 

afwijzend tegenover. Herman doet de suggestie om het Vredespaleis in Den Haag te bezoeken. Na de 

afronding van verbouwingen zijn groepsbezoeken daar nu weer mogelijk. Ton bespreekt dit met de 

evenementen commissie. 

Robert Hesselman betreurt het dat er niet iets met de 80ste verjaardag van D-day op 6 juni 2024 

wordt gedaan (bijv. bezoek aan Engelandvaarders museum in Noordwijk). 
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De evenementencommissie heeft gesproken met Dick Leurdijk. Hij stopt met het geven van lezingen 

nu hij 80 jaar is geworden. De commissie is in overleg met een alternatieve spreker (dhr. Frijlink). 

 

8) Extra aandacht 

De voorzitter is tevens onze “lief-en-leed coördinator” (zie ledenbericht 196 d.d. 24-11-2022) en 

coördineert uit hoofde van die functie bezoekjes en andere vormen van aandacht aan leden die dat 

nodig hebben i.v.m. gezondheidsredenen van hen of hun partner. In de vergadering nemen wij de 

ledenlijst door om te bepalen welke leden extra aandacht nodig hebben. 

 

9) Rondvraag 

Piet Voorwinden meldt dat hij problemen heeft om op de website te komen. Piet moet een 

wachtwoord aanvragen bij de webmaster Jan Montsma. Wellicht moeten we Jan Montsma (of zijn 

opvolger?) vragen om een en ander nog eens uit te leggen. 

Jan van Schie meldt dat hij contact heeft gehad met de Probusclub Aalsmeer-Uithoorn. Zij gaan in 

2024 een vergadering met de zusterclubs uit de regio beleggen. Een uitnodiging volgt. 

Henk van Lonkhuyzen meldt dat het secretariaat druk bezig is met een update van de CV’s van alle 

leden. Van ongeveer 50% van de leden is de nieuwe CV gereed. De overige leden zullen een dezer 

weken een verzoek krijgen om hun CV te updaten. 

Klaas stelt voor om een volgende bestuursvergadering op afroep samen te roepen, en dankt de 

aanwezige bestuursleden voor hun inbreng. 

 

 

Henk van Lonkhuyzen, adjunct secretaris  

03-03-2024 

 

 

 

  
 

Bestuursvergadering ten huize van de nieuwe voorzitter Klaas Norel. 
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Bijlage 1 
 

Informatie uit ledenberichten 139 t/m 214 (periode 2017 -2024) over het gewenste aantal leden en 

de zoektocht naar nieuwe leden 

 

Ledenbericht 199 d.d. 26-01-2023 (ALV), pag.3: 

Wij streven naar 35 leden. Dit moeten pensioengerechtigde mannen zijn, geen vrouwen. Want zoals 
een lid het formuleerde: “In deze tijd van emancipatie is er toch nog een plekje waar je als man jezelf 
kunt zijn.”  Met name aan de jongere leden wordt gevraagd om in hun omgeving / netwerk rond te 
kijken naar mogelijk geschikte kandidaat leden voor onze club. 
 

Ledenbericht 163 d.d. 22-11-2018, pag.1: 

De voorzitter doet een dringen beroep op de leden om nieuwe leden voor te stellen. Rob Creemers 

heeft iemand op het oog en zal gaan peilen of de betrokkene geïnteresseerd is. Wederom de 

discussie over leeftijden. Wat is de grens (68?)?? Verder moeten we op de geografische spreiding 

letten, d.w.z. met name zoeken in Aalsmeer en Uithoorn. De club van de spreker (uit Woerden) heeft 

jaarlijks 4 à 5 nieuwe leden. Het kan dus wel. 

 

Ledenbericht 156 d.d. 29-03-2018, pag.1: 

Leeftijd van nieuwe leden: 

We hebben in het verleden vastgesteld dat we als club willen verjongen. Dat wil zeggen dat nieuwe 

leden bij voorkeur rond de vijfenzestig jaar zijn. Dit wordt iets opgerekt en wel de AOW leeftijd wordt 

als richtlijn gesteld. Er zijn twee voorstellen voor nieuwe leden onderweg die hier mogelijk niet aan 

voldoen. Besloten wordt om die door te laten gaan. 

 

Ledenbericht 153 d.d. 25-01-2018, pag.2: 

11. Vaststelling aantal leden 

Het getal 30 blijven we als uitgangspunt hanteren. Dat betekent niet dat er geen uitzonderingen 

gemaakt kunnen worden om de verjonging van onze club te blijven stimuleren. 

 

Ledenbericht 147 d.d. 21-09-2017, pag.1: 

Ons ledenbestand is nu 29, waarvan er vier jonger dan 70 zijn, maar daar wel heel dicht bij zijn. De 

voorzitter stelde voor tot actieve werving van een aantal nieuwe leden over te gaan en merkte 

daarbij op, dat een ledental van iets boven de dertig geen probleem hoeft te zijn. De vergadering 

stemde in. 

 

PS1:  

Alle ledenberichten uit de periode vanaf 2017 staan op de website van Probus Rond de Venen! 

 

PS2:  

In de statuten en het huishoudelijk reglement van Probus Rond de Venen staat niets over het 

gewenste aantal leden en een eventuele leeftijdslimiet voor nieuwe leden.  

 

 


